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Forretningsudvalget 
 

 

DATO 15. oktober 2013 

TIDSPUNKT Kl. 16.30-20.30 

STED DVBF’s mødelokale 

DELTAGERE Erik Jacobsen (EJA), Jørgen Bentzen (JBZ), Leif Sonnesen (LSO), Mikael Trolle (MT), Claus 
Bøllingtoft (CLB) 

GÆSTER  

AFBUD Mads Bang Aaen (MBA), Peter Morell (PMR) 

REFERENT Claus Bøllingtoft (CLB) 

 

Referat 
 

1. Referat 
Godkendelse af sidste referat. 
 
Ref. 
Er godkendt 
 

2. Dagsorden 
Godkendelse af dagsorden.  
 
Ref. 
Godkendt. 
 

3. Orientering 
a) DVBFs organisering fremadrettet 
b) DIFs budgetmøde 
c) Brug af DIFs ekstranet 
d) Andet 

 
Ref. 

a) DVBFs organisering fremadrettet og kommende strategiproces. 
MT orienterede om drøftelser mellem MT og PMR om den fremtidige strategi. 
Punktet sættes på næste bestyrelsesmøde i overskriftsform. 
Vi arbejder på at strategien vedtages på repræsentantskabsmøde i maj 2014.  
Undervejs drøftes med kredsene på kredsmøde i foråret 2014. 
 

b) DIFs budgetmøde 
EJA orienterede. 
 

c) Brug af DIFs ekstranet 
CLB undersøger mulighederne for at bruge det. 
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d) Andet 

DVBF indstiller Inge Lise Kanstrup til FIVBs eller CEVs Medical Commision. EJA sender indstilling. 
 

4. Økonomi, generelt 
Status på bogføring, debitorer og likviditet. 
 
Ref. 
LSO og CLB orienterede. 
 

5. Økonomi, opfølgning  
Tidsplan for budgetlægning 2014. 
 
Ref. 
CLB orienterede.  
Der stiles efter at få budgetudkast klar til FU i december, som færdigbehandles i bestyrelsen i januar. 
 

6. EM 2013 evaluering og opsamling 
Uddeling af gaver. Frivilligfest. Hæderstegn. 
 
Ref. 
MT orienterede. 
Vi har holdt evaluering med Velux, TV3 sport. Der afholdes evaluering med Henrik Såbye om TV. 
4 skriftlige evalueringer: Juryens rapport og Postrapport sendt til CEV. Der skal sendes til Sport Event DK og 
Markedsføringsfonden.  
CEV ønsker evalueringsmøde. 
Punktet sættes på næste bestyrelsesmøde. 
EJA og JBZ sørger for fordeling af CEV gaver. 
Frivilligfest afholdes lørdag den 25. januar. 
Hæderstegnet kan deles ud til personer, der ha rydet en særlig indsats under EM. 
 

7. Ansøgning DIF udviklingspulje 
Til godkendelse. 
 
Bilag. Ansøgning til DIF. 
 
Ref. 
Ansøgning godkendt. 
 

8. FIVB Development center 
FU bedes tage stilling til om der skal arbejdes videre med ansøgningen. 
 
Bilag. Udkast til ansøgning til FIVB. 
 
Ref. 
MT orienterede om muligheder og potentialer for projektet. 
FU godkender at der arbejdes videre med ansøgningen. 
 

9. Eventuelt 
 
Ref. 
FU beder TVD om en vurdering af og evt. indstilling til begrænsning af antal udlændinge på banen i 
VolleyLigaen. 
 
Næste møde tirsdag den 12. november 2013. 
 

 


